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Pan  

Patryk Kaźmierczak 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej   

Inowrocławia 

 

 

 

 

Odpowiadając na Pana interpelację z 6 października br. informuję, że na skutek               

m.in. decyzji rządowych i zmniejszonych wpływów do budżetu miasta, przy jednoczesnym 

wzroście wydatków samorządowych, a także z uwagi na wysoki szacunkowy koszt robót 

budowlanych, Miasto Inowrocław posiada ograniczone środki finansowe na realizację takich 

zadań. Informuję, iż w miarę możliwości budżetowych będą wykonywane naprawy chodnika 

w ramach bieżącego utrzymania dróg.  

 

z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia  

Zastępca Prezydenta Miasta 

 

Ewa Witkowska 

 

 

 

Do wiadomości: 

        1. Biuro Rady Miejskiej Inowrocławia 

        2. a/a 

 

 

 


